



BOLAND ROLBAL / BOWLS

PRESIDENT TOM TROMP, POSBUS/PO BOX 498, LANGEBAAN. 7257

SEK / SEC. PIERRE PAUL, 60, 6TH STREET, KLEINMOND. 7195

TES/TREAS.

Tel 022 722 1151 / 073 381 1770.

E-mail potego@mweb.co.za

Tel. 083 453 2389

E-pos pierrepaul@sonicmail.co.za

09 January 2023

AAN LEDE VAN DIE UITVOERENDE BESTUUR

Notule van vergadering van die Uitvoerende Bestuur wat gehou was op Maandag 28 November 2022 om 18:00 via Zoom

1. Opening en Verwelkoming

Tom verwelkom almal by die vergadering.

2. Teenwoordig / Verskonings

Tom Tromp, Rika Mitchell, Pierre Paul, Bräslar van Schoor, Kevin Knight, Leon Meyer, Charmaine Mostert, Linston Manuels

Verskoning – Hannes Pieterse

3. Bykomende items vir plasing op sakelys

3.1 - Introduction – Linston Manuels - Transformation.

TT

Tom verwelkom en stel Linston Manuels voor as Boland Rolbal se verteenwoordiger vir die Transformasie in Sport portfolje.

3.2 - All Cape Toernooi – Vordering en verwagte uitgawes

TT

Pierre gee terugvoer oor kostes en Brasler oor inskrywings. Badges voorbeeld sal uitgestuur word. Sertifikate word verander met nuwe wapens. Weskus bietjie traag met inskrywings. Dames inskrywings verloop goed en mans is stadig. Kevin is op datum met finasieele sy van sake. Kevin sal staat opstel met beraamde inkomste en uitgawes. Ons sal by volgende vergadering die begroting van All Cape aan Bestuur voorle.

Leon het by mans classic die toernooi motiveer en sal ons na die gesels 'n wedstryd speel. Dixie en Morne gaan nie kostes he nie.

3.3 - WP oefening - sien onder 4.1

BVS/TT

WP oefening is op drie fen alles is gereel vir !0 Desember 2022 te Durbanville. Brasler sal kostes van Jenny kry en faktuur aan Kevin Stuur. Tom wil graag die spelers voor die wedstryd toespreek en motivering gee.

3.4 - Kuipers / O/30- Terugvoer van Bestuurders

TT

Jaco Whiteman en Aretha sal versoek word om verslag te stuur.

3.5 – Nuwe Reels – opleiding/inligting aan bestaande T/O's -

TT

Nuwe reels is beskikbaar en meeste klubs het al nuwe boekies bestel. Die wysigings aan die reels is aan klubs gestuur en lede moet dit bestudeer. Almarie du Toit sal ook met kursusse die wysigings bespreek.

3.6 - Interdistrict arrangements - Bestuurders/ Span keuses/Voorbereiding

RM/TT

Bestuurders is gefinaliseer. Spanne moet na 11 Des aangekondig word. Bekommernisse – nie eintlik probleme nie. Rika bevestig ook dat daar by dames alles in orde is. 4 Feb is oefening in Worcester. Morne du Plessis gaan ook gesels, Dixie sal ook aanbiedening doen. Tegniees sy van oefeninge sal waardevol wees en sal ons na die gesels 'n wedstryd speel. Dixie en Morne gaan nie kostes he nie. Ons moet iets doen ter voorbereiding van ID. Distanies is 'n probleem. Wat van etes – Rika sal ons laat weet.

3.7 – Verdeling van Toernooie

LM

Rotasie – Inter sub distrikte moet in Weskus gehou word. Overberg en Wynlande kry baie ander toernooie. Bly in rotasie. Leon nie gelukkig nie maar aanvaar die beslissing. Ons poog om die verdelings regverdig te doen.

4. Goedkeuring van Notule

4.1 - Notule van Bestuursvergadering van 03 Oktober 2022

WP practice – Costs and invites done and everything on a role.

5. Sake voortspuitend uit Notule van 29 Augustus 2022

5.1 - Lidmaatskap – Klub aangeleenthede, probleme

TT/LM

Winelands en Overberg is ok met dit.

Weskus het Darling en Morreesburg – het uitvloeie van lede 13 na 8 en gaan dit nie bekostig.

Morreesburg se klub behoort aan die lede. Langebaanweg het ook 'n probleem. Leon en Tom moet saak met klubs in Weskus bespreek en terugvoer na ons toe.

5.2 - Inter Distrikte – Reelings

TT/RM

Sien epos wat Rika gestuur het. Probleem is motor huur. As ons priv motors gebruik moet ons kyk na vergoeding en aanspreeklikheid. Rika sal weer ondersoek. Rika vra wat is reiskoste bedrag.

Kevin en Rika kan dit bespreek.

5.3 - Datum vir Weskaap Enkels

BVS

Brasler het met Graeme Kemp gepraat en word dit op 12 Des bespreek. Ons sal dit bespreek by die WCPBA vergadering. Brasler sal met Stoffel praat oor sy idees en Data.

5.4 - Level 3 course in Knysa

TT

Sien epos van Almarie. Rika and Harley will do analysis at WP practice. Paul Ferns can be asked to do the video's to help with analysis.

6. Finansies

KK/TT

6.1 - Kevin waiting for hand over- Kevin is getting in touch with zone treasurers to follow up outstandings. He will be hard on the debtors. Big money has been allocated and all is well. We only about R6000.00 over on budget. Nedbank is busy with handover between Tom and Kevin. Tom will get the final handover items to Kevin within a week. Should be by next week.

Affiliation fee – budget R30000 – we are about R11600 short of income on these pro ratas. BSA is not sending invoices

Boland Comps – R58000 short budget R95000. There are still competitions and we should reach budget.

Kuipers expenditure R13700 – Kuipers R1000 over spent.

Travelling – R 10000 paid out. R34000 on budget and a big saving there. Costs could go down to about R2.50

7. Ledewerwing en Bemarking

HP

7.1 - Hannes circulated a survey. Tom will discuss shortfalls with Hannes and get back to us. Survey must not be too long as the feedback will not be done correctly.

8. Wedstrydsekretaris

8.1 – Brasler gives feedback. Masters announcement

There is not enough done to make a Boland player proud to represent Boland. Do a type of handover. It was discussed previously to hand at least a shirt to a new player. We must get the names and do a presentation.

9. Verslae : Sameroepers van Staande Komitees –

9.1 Perkemeesters – Omsendskrywe 59 – Perkemeesters TT

Worcester green – Stoffel en Lampies to visit and discuss with their Exco. As head office their greens should be marked and prepared as a Head office should. Tom will discuss with Charmaine and get back to us. **Tom sal met Neels praat.**

9.2 Afrigters – RM

Harley van Rhyn will be involved with practice game against WP. Rika gives feedback. Almarie to do summary of active coaches.

9.3 Tegniesebeampies – RM

Rika gives feedback that all is on track and courses are being done. Reports and requests to BSA was always sent to Bob Radcliffe. Bob is not involved anymore and new TOSC must be contacted

10. Verslae van Sub-distrikte –

10.1 - Overberg - PP

All is well in Overberg. Clubs have indicated they are satisfied with Affiliations to be paid. Business leagues en competitions to commence in the new year

10.2 - Wineland – CM

Winelans Bowls is doing well. Competitions and development is on a good wicket with Worcester and Ceres hosting bowls days.

10.3 - Weskus LM

Finaal van Wes kus Veterane liga op Donderdag af gehandel. Warwick het onttrek as borg. Daar is n nuwe borg identifiseer. Mans classic het goed afgeloop. DCAS gelde nog nie ontvang nie.

Refreshers – hele paar lede wat dit wil doen op T/O en Afrigters

11. Korrespondensie

11.1 - Worcester Boland H/Q – TT

Correspondence sent to Worcester Bowling Club discussed after complaints received after last ID practice. Worcester is Boland Bowls HQ and they should be available on all services to members attending Boland Bowls games/practices. Tom will discuss with Worcester President and give feedback.

12. Algemeen

12.1 – Email Etiquette

Kevin discusses this matter and feels that there are members that persist in always replying to Emails on “Reply All” Clubs to be informed.

12.2 - Martin van Zyl

Tom discusses message received from Martin van Zyl. We acknowledge the time taken to complete the message.

12.3 – Media Strategie

We are still wanting to place articles on Boland Exec. Tom will send through to Margie. Tribute to Stoffel is still needed for the Raakskoot.

12.4 - NCPBA – Vice President – As Boland Bestuur word daar eenparig besluit om Tom te nomineer vir hierdie amp.

12.5 Linton Manuels– Linton word geleentheid gebied om sy strategie en beplanning voor te le Die taak aan hom toe gedell is nie ‘n maklike taak nie, maar tog uitdagend.

Vrae wat opkom is - Sit ons met ‘n beleid? Is daar begroting vir transformasie - baie belangrik. Het ons al een gehad – dis nie maklike taak nie.

Klubs moet inkoop. Linton moet sy plan uitstuur vir klubs en hulle moet terugvoer

Wie en wat wil ons transformeer. Wat is ons target – Is dit ethnic swart – ons kry paar swart lede om aan te sluit – daar is finansieele implikasies

Waar begin ons. By Exco. Is ons gelukkig daarmee. Rolbal klub moet toeganklik wees vir almal.

As 'n swarte daar kom – gaan ons hom maklik aanvaar.

Ons moet die persoon (Transformasie) help en by staan. Boland is groot en daar moet 'n begroting wees.

Ons soek ethnics om in te skakel – is hy goed genoeg – skills en development moet gedoen word om hom te bevorder.

Daar moet 'n beleid, plan wees en aksie wees.

Linston bedank Boland Exco vir sy nominasie en vertroue in hom.

Begin by exco, clubs en spanne

Tom bedank Linston – en bevestig samewerking. Hy en Linston sal 'n dokument saam stel.

12.4 Constitution –

Tom and Pierre, Stoffel to discuss and correct and amend constitution.

13.- Volgende Vergadering: 13 January 2023

UB/ Exec: Tom Tromp(Pres), Rika Mitchell (V-Pres), Pierre Paul (Sek/Sec), Kevin Knight (Tes/Treas), Hannes Pieterse(M&M) Brasler van Schoor (Wedstr. Sek./ Match Secr.), Leon Meyer, Charmaine Mostert (Streek Verteenwoordigers/Area Reps.)